
Verslag vergadering Peilvoorstel raadsronde d.d. 6 november 2018 

Verslag: de heer Van Vlodrop 
 
Peiling Verkoop schoolgebouw Aureliushof 
 
Aanwezig: 
Voorzitter:  de heer Van Est 
College:  wethouders Aarts 
Griffie:   de heer Cobben 
 
Fractiewoordvoerders: Frijns (Sociaal Actieve Burgerpartij), Gilissen (50PLUS), Van Lune (PvdA) 

Hameleers (Partij Veilig Maastricht), Bolleman (GroenLinks), Steijns, 
(Seniorenpartij Maastricht), Van de Wouw (VVD), Brüll (CDA), Betsch (PVV), 
Van de Kandelaar (D66). 

 
De voorzitter opent het overleg om 19.35 uur. In de onderhavige situatie verkoopt de gemeente 
rechtstreeks aan een particulier. Hij zal het gebouw voor eigen risico en kosten slopen en 
herontwikkelen tot een medisch centrum, omdat de capaciteit van het huidige medisch centrum 
onvoldoende is. De raadsleden worden in de gelegenheid gesteld om de eventuele wensen en 
bedenkingen kenbaar te maken. 
 
Het CDA (Brüll) wil weten of de apotheker meegaat in dit project. Als dat zo is, heeft de fractie geen 
bezwaar. 
 
De PVV (Betsch) wil weten naar wie de gymzaal gaat. 
 
Voor 50PLUS (Gilissen) hoeft er geen nader buurtonderzoek te worden uitgevoerd, zolang de 
apotheek en de dokter in de wijk blijven. 
 
Seniorenpartij Maastricht (Steijns) is blij met het initiatief. Het betekent een betere toegang tot de 
gezondheidszorg in de buurt. 
 
De andere fracties hebben geen wensen of bedenkingen. 
 
Wethouder Aarts beaamt dat de huidige apotheker in de wijk meeverhuist. Hij deelt verder mee dat 
de gymzaal openbaar wordt verkocht. Er is al een koper (KDO) bekend. 
 
De voorzitter constateert dat er geen wensen en bedenkingen zijn en sluit de bespreking van dit 
onderwerp om 19.40 uur af. 


